
Referat kollegierådsmåde 
Den 16-3-2020 kl 19:00 

1. Fremmødte 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- David 1033 

- Joachim 1036 

- Sebastian 3230 

- Christina 3128 

- Anders 3226 

 

2. Gæster 

- ingen 

 

3. Afstemning om lukkede punkter 

- LUKKET 

 

4. Godkendelse af referat 

- Referatet fra sidst er godkendt.  

 

5. Post 

- Foreningen kollegienets årlige repræsentantskabsmøde er indkaldt til, semi aflyst grundet 
Corona.  

- Frederike, fra OASEN: foreslår at lægge beskeder op på engelsk af hensyn til 
udvekslingsstuderende. I rådet vil vi opfordre til alle hjælper hinanden med at forstå beskederne 
og især at de udvekslingsstuderende også er med. Samtidig vil vi være opmærksomme på at få 
oversat hovedpunkter fremover.  

 



6. Nyt siden sidst 

- Motionsrummet er lukket grundet risiko for coronasmitte 

- musikrummet er lukket grundet risiko for coronasmitte 

- Der har været interview på køkken 1063 ift. Corona virus og køkkenets håndtering.  

- FIFA har taget forholdsregler ifb. Coronasmitte spredning, ellers kører turneringen videre som 
planlagt.  

- Motionsudvalget har opdateret vedtægter, de fik ikke sendt dem med på mailen.  

 

7. Konto Update 

- 304.000 – 24.000 heraf øremærket køkkensupplering. 

 

8. Velkomstfolder 

- materialet sendes til Amanda som gennemgår det før den publiceres.  

 

9. Cykel razzia 

- Den her gang fjernes cykler som står forkert = i brandvej eller lign.) også, dette kommunikeres ud 
når beskeden meldes ud.  

- vi skal om muligt have lagt tape ud på køkkenerne, om ikke muligt  nogle af køkkenerne.  

- Dato: 26. april klokken 10. 

- vi skal have lavet plakat.  

 

 

10. Planlægning af næste møde 

- 30/3 klokken 19 

Booking af lokaler 

- Martin har booket 

 

11. Punkter til næste gang 



- Nye stole til mødelokalet på HUSET, find links.  

- cykel razzia plakat 

 

12. Evt. 

Rettelse til henvendelse fra motionsudvalget fra sidste møde: 

- Det har i mellemtiden vist sig at udvalget ikke bad om yderligere midler, men om brug af 
deres årlige budget, hvorfor omgørelsen omstødes og deres anmodning godkendes. Dette 
er kommunikeret ud til udvalget på deres mail.  


